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BIOENERGIGUIDEN

•Vi levererar förädlade trädbränslen.
•Vi har egen produktion av briketter, pellets
och pulver.

•Vi kan bygga, driva och finansiera
värmesystem.

Kontakta gärna: Ingvar Fernström

MELLANSKOGS BRÄNSLE AB tel 026-13 46 30
Box 1049, 818 21 Valbo fax 026-13 14 40

Salixflis
trädbränsle av jämn kvalitet till rimligt pris
• Ingen sten eller stora bitar
• Ingen finandel
• Lokalt producerat
• Jämn fukthalt

Tel: 0171 - 85 129 Tel : 019 - 217880
Tel: 0155 - 215005 Fax: 019 - 270863

www.agrobransle.se

BRÄNSLEN

TotalVärme – bekymmersfri värme
Att hålla din värmeanläggning i trim kräver både tid och kraft. För 

många är lösningen att låta oss på Sydkraft helt och hållet ta hand 

om värmebehovet. Vi kallar det TotalVärme, en energilösning som 

utgår från dina villkor och behov. 

 Med TotalVärme behöver du inte bekymra dig för drift, service, 

underhåll och installationer, du får helt enkelt värme färdig att 

använda för god komfort. Tiden du får över, används troligen bättre 

i din kärnverksamhet.

 Vi berättar gärna mer om TotalVärme. Hör av dig till din personliga 

säljare på Sydkraft eller ring 020-45 05 50.

KLUBBSIDORNA

Redaktör: vd Magnus Brandel, Torsgatan 12, 111 23 Stockholm. Tel: 08-441 70 73 Fax: 08-441 70 89
email: magnus.brandel@torvproducenterna.se

Svenska Torvproducentföreningen

Aldrig får man väl som före
trädare för en areell bransch

vara riktigt glad!
Det myckna regnandet under

sommaren har utgjort ett stort
problem men vi kan samtidigt
glädja oss åt en solig och varm
höst som har kompenserat en del
för detta.

Vi räknar med att skörden un-
der året jämfört med ett normalår
kommer att ligga på ungefär 50
procent  vilket självfallet är långt
ifrån tillfredställande.

Vi har fått signaler från flera
håll att man har tolkat det nega-
tiva beslutet om Östra Tönning-
flon från regeringen som direkt
riktat mot torvbranschen! vi har

försökt att visa att det gäller ett
specifikt ärende och projekt och
att det inte finns några koppling-
ar till torvbranschen i stort. I just
detta specifika fall ansågs natur-
vårdsintresset väga tyngre än en-
ergiintresset.

Budskapet tycks dock inte rik-
tigt ha nått ut och det enda vi
kan göra är att upprepa det igen.

Till detta kan nämnas att en
särskild utredning om torv förbe-
reds inom regeringskansliet. Det
är en utredning som enligt upp-
gift skall klarlägga olika frågor
som sammanhänger med framti-
da torvutvinning.

Från torvbranschens sida har
vi framfört att riksdagens tidiga-

re beslut om en årlig energitorv-
torvproduktion om ca 6-11
TWh kan vara en lämplig nivå
för branschen att jobba mot. Till
detta kommer självfallet också
användningen av torv för odling-
sändamål.

Under sommaren anordnade
vi tillsammans med Stiftelsen
Svensk Torvforskning ett semi-
narium Svartå utanför Örebro
om efterbehandling av våtmar-
ker. Jag har tidigare berättat om
våra goda erfarenheter från Väst-
kärr vid Skagershultamossen.
Mötet fick en mycket bra upp-
slutning! bl.a. medverkade Olof
Johansson som ordförande, Kent
Nyström SVEBIO, Björn We-

lander Sveriges Ornitologiska
Förening och professor Arne Jer-
nelöf Forskningsrådsnämnden.

 Vidare medverkade företräda-
re från riksdagen, departemen-
ten, Naturvårdsverket, Energi-
myndigheten, länsstyrelsen och
olika lokala organisationer.

Vi var på mötet eniga om att
det finns en betydande potenti-
al för att öka den biologiska
mångfalden i samband med ef-
terbehandling av våtmarker efter

Fin höst räddar årets torvskörd
Sävenemossen som sommarsjö


